
Zápis č. 3/2015 ze zasedání FV MČ Praha – Velká Chuchle
konaného dne 20.4.2015 v     budově ÚMČ Praha – Velká Chuchle

Přítomni: Mgr. Pavel Klán – předseda FV, 
Jiřina Hanlová, Pavla Kozáková, MUDr. Jaromír Piskáček - členové FV 

Omluveni: Bc. Olga Kuzníková - člen FV 

Jako hosté byli jednání přítomni: starosta Stanislav Fresl, Ing. Lenka Svobodová - hlavní
účetní  

Zapisovatel: Pavel Kováč – zaměstnanec ÚMČ
                                             
Jednání bylo zahájeno v 17,45 hodin a ukončeno v 18,30 hodin.

Program: 

1)  Návrh rozpočtových úprav č.2/2015
2)  Návrh revokace usn.ZMČ č. 1/2014, b.1/3-1 z 24.2.2014
3)  Projednání návrhu závěrečného účtu MČ za rok 2014
4)  Žádost p.Synka o zvýšení ceny za obědy pro seniory
5)  Žádost spol.Contur Agency o uzavření nájemní smlouvy – billboard
6)  Žádost spol. Androméda o příspěvek na sociální péči pro p. R.
7)  Příspěvek Aerobic Teamu Chuchle na vodné,stočné
8)  Projednání návrhu závěrečného účtu HMP za rok 2014
9)  Schválení účetních závěrek MČ, ZŠ, MŠ za rok 2014

Bod 1) 
Ing. Svobodová předložila FV k projednání návrh rozpočtových úprav č.2/2015 – viz

příloha – jedná se o zapojení investičních dotací z rozpočtu HMP na rozšíření budov MŠ a
ZŠ. 

Finanční výbor souhlasí s     tímto návrhem a doporučuje ZMČ předložený návrh
rozpočtových úprav schválit.

Bod 2) 
Předseda FV Mgr. Klán informoval přítomné o tom, že dne 7.4.2015 byly na účet MČ

připsány finanční prostředky od spol. InterCora ve výši 4.250tis.Kč v souladu s uzavřenou
smlouvou  o  spolupráci.  V této  souvislosti  navrhl  z úsporných  důvodů  revokovat  část
usn.ZMČ č.1/2014, b.1/3-1 z 24.2.2014 (za středníkem), tzn. že se nebude zřizovat zvláštní
účet na tyto prostředky vzhledem k tomu, že se dá toto oddělené sledování ošetřit v účetnictví
i rozpočtu pomocí zvláštního značení příjmů i výdajů.

Finanční výbor souhlasí s     tímto návrhem a doporučuje ZMČ předložený návrh
na částečnou revokaci usn.ZMČ č.1/2014, b.1/3-1 z     24.2.2014 (za středníkem) schválit.

Bod 3)
Ing. Svobodová dále FV předložila k projednání text Návrhu závěrečného účtu MČ za

rok 2014 vč. všech povinných příloh (tj. výkaz o plnění rozpočtu, rozvaha, výkaz zisků a
ztrát,  seznam rozpočtových opatření,  zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření).  Návrh
závěrečného účtu je v současné době vyvěšen na úřední desce (na elektronické ÚD včetně



všech povinných příloh), do dnešního dne k němu ze strany občanů nebyly vzneseny žádné
připomínky. 

Po  projednání  doporučuje  finanční  výbor  ZMČ  schválit  Závěrečný  účet  MČ
Praha – Velká Chuchle za rok 2014 dle předloženého návrhu (tj. Zprávu o plnění rozpočtu
a výsledcích hospodaření za rok 2014, jejíž součástí  je i  Zpráva o výsledku přezkoumání
hospodaření MČ Praha – Velká Chuchle za období od 1. ledna 2014 do 31. prosince 2014 se
závěrem, že ve smyslu zákona č. 420/2004 Sb. (zejména ustanovení § 2 a 3) lze konstatovat,
že  byly  zjištěny  chyby  a  nedostatky,  které  nemají  závažnost  nedostatků  uvedených
v ustanovení  §10  odst.3  písm.c)  uvedeného  zákona),  a  tím  souhlasit  s     celoročním
hospodařením MČ Praha – Velká Chuchle za r.2014, a to s výhradou (viz § 17, odst.7b)
zákona č.250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů), kdy je třeba přijmout
opatření k nápravě těchto zjištěných méně závažných chyb a nedostatků (doplacení odměny
uvolněnému  členovi  ZMČ  dle  stanovených  pravidel,  správné  členění  dlouhodobých  a
krátkodobých závazků - zádržné).

Bod 4)
Členové FV projednávali dále žádost provozovatele Veřejné jídelny v DPS – Radotín

p.Synka o schválení zvýšení ceny poledního menu pro seniory Velké Chuchle o 2Kč (tj. ze
současných 63,- na 65,-) od 1.5.2015 z důvodu navýšení DPH v minulosti i zvyšujících se
nákladů. Po prostudování smlouvy o dodávce obědů uzavřené mezi p.Synkem a odběratelem
obědů, kde je MČ pouze vedlejším účastníkem, zejména ustanovení o možnosti dodavatele
upravit v návaznosti na cenové pohyby na trhu až 2x ročně cenu oběda, doporučují členové
FV starostovi odpovědět  žadateli,  že  zvýšení  ceny oběda bere MČ na vědomí, neboť
k     tomu má žadatel ze smlouvy jednostranně sjednané oprávnění, s     tím, že toto zvýšení
musí žadatel oznámit především seniorovi, protože zvýšení ceny je otázkou smluvní mezi
ním a seniorem.

Bod 5) 
Předseda  FV Mgr.  Klán  seznámil  přítomné  s žádostí  spol.  Contur  Agency s.r.o.  o

prodloužení nájemní smlouvy k části pozemku parc.č.1171 v k.ú. Velká Chuchle, na které je
umístěn billboard,  a  o změnu v osobě nájemce. O této žádosti  již jednalo ZMČ na svém
posledním zasedání,  hlasování  členů  ZMČ však  skončilo  nepřijetím  usnesení  dle  návrhu
výboru  majetku,  který  doporučil  uzavřít  s žadatelem  novou  smlouvu  od  1.4.2015  do
31.12.2020 za cenu 7,5tis.Kč bez DPH za měsíc. Vzhledem k tomu, že billboard je stále na
pozemku  umístěn  na  základě  souhlasu  MHMP  i  stavebního  úřadu  ÚMČ  Praha  16
s prodloužením platnosti stavebního povolení, avšak již bez platné nájemní smlouvy (stávající
nájemní smlouva se spol.Optimal Project CZ s.r.o.  byla ze strany MČ vypovězena ke dni
k 31.3.2015 z důvodu, že stavební povolení k billboardu k tomuto datu původně končilo), je
třeba tuto záležitost znovu na zasedání ZMČ projednat, a to zejména z finančních důvodů –
nezanedbatelný příjem do rozpočtu MČ.

Po diskusi doporučují členové výboru ZMČ uzavřít s     žadatelem nájemní smlouvu
od 1.5.2015 do 31.12.2020 za cenu 7,5tis.Kč bez DPH/měsíc.

Bod 6)
Členové  FV  projednávali  dále  žádost  OS  Společenství  Androméda  (pečovatelská

služba) o příspěvek na sociální péči pro svého klienta, občana naší MČ, p. R., a to ve výši
10tis.Kč pro letošní rok. Po diskusi členové FV nedoporučují tento příspěvek schválit (mj. i
z důvodu, že žádost nesplňuje zcela náležitosti individuální žádosti o dotaci dle novely zákona



č.250/2000  Sb.,  o  rozpočtových  pravidlech  územních  rozpočtů)  a  doporučují,  aby  bylo
žadateli sděleno, že zákonnou sociální podporu poskytuje sociální odbor ÚMČ Praha 16, na
který se mají v této věci obrátit.

Bod 7)
Na  základě  předešlé  žádosti  Aerobic  Teamu  Chuchle  z 28.9.2014  a  následného

usnesení  ZMČ  došlo  k  přepsání  vodoměru  v  objektu  Kazínská  8  na  MČ  a  instalaci
podružného  vodoměru  pro  prostory  užívané  žadatelem.  K datu  přepsání  vodoměru  bylo
žadateli  vystaveno vyúčtování  za vodné,  stočné na částku 3445,-Kč (za období  18.9.2014
-12.3.2015), které žadatel i se všemi předchozími vyúčtováními předložil nyní v kopii s tím,
že  stále  trvá  na  své  předešlé  žádosti  o  kompenzaci  nákladů  za  spotřebovanou  vodu
v prostorách užívaných MČ. Vzhledem k tomu, že skutečná spotřeba v prostorách užívaných
MČ se dá těžko odhadovat, doporučují členové FV počkat cca 3 měsíce a dle poměru stavu
podružného vodoměru k hlavnímu vodoměru následně určit  tuto kompenzaci za předchozí
období, kdy se častěji prostory využívaly pro potřeby MČ (rodinné centrum, divadlo, akce
MŠ, ZŠ, atd.).

Bod 8)
Na základě žádosti odboru rozpočtu MHMP ze dne 13.4.2015 o stanovisko – zaslání

připomínek k návrhu závěrečného účtu HMP za r.2014  doporučuje finanční výbor ZMČ
souhlasit  s  tím,  aby  bylo  MHMP sděleno,  že  naše  MČ  nemá žádné  připomínky  ke
„Zprávě o plnění rozpočtu hl. m. Prahy a vyúčtování výsledků hospodaření hl. m. Prahy
za rok 2014 – závěrečný účet.

Bod 9) 
V souvislosti se schvalováním účetních závěrek MČ i zřízených PO informovala Ing.

Svobodová členy FV o tom, že usn. RHMP č.843 ze dne 22.4.2014 – tj. metodický pokyn ke
schvalování  účetních  závěrek  v rámci  HMP stále  platí  a  je  tedy  třeba  zaslat  na  MHMP
nejpozději  do 25.5.2015 informaci  o  schválení/neschválení  účetní  závěrky MČ za  r.2014.
Účetní závěrka musí být dle §28 vyhl.č.220/2013 Sb. schválena/neschválena nejpozději do 6-
ti měsíců po dni, ke kterému se sestavuje (tj. u HMP, ZŠ i MŠ do 30.6.2015).

Po  projednání  (vč.  možnosti  nahlédnout  do  účetních  a  rozpočtových  výkazů  a
inventarizačních  dokumentů  MČ,  ZŠ  i  MŠ)  doporučuje  finanční  výbor  ZMČ  schválit
účetní  závěrku MČ Praha  –  Velká  Chuchle,  ZŠ  Charlotty  Masarykové  a  MŠ Velká
Chuchle sestavenou k     31.12.2014 za období 1.1.2014-31.12.2014.

Mgr. Pavel Klán
  předseda FV


